

CONTRAVENTION (TICKET) NUMBER

DATE & TIME OF CONTRAVENTION

VEHICLE INFORMATION

LOCATION OF CONTRAVENTION

CONTRAVENTION COMMITTED

FULL FINE AMOUNT & BYLAW

DISCOUNT PENALTY OPTION

ADDITIONAL INFORMATION

PAY BY INTERNET:

www.theparkingstore.winnipeg.cu







Pay by Mail or Call 311 within Winnipeg or 1-877-311-4974 if out of town for payment locations and options.

PAIEMENT PAR INTERNET:

www.theparkingstore.winnipeg.ca







Payez par la poste ou composez le 311 depuis Winnipeg ou le 1-877-311-4974 depuis l'extérieur pour connaître les bureaux de perception et les possibilités de paiement.

Responsibility for early payment option within 15 days of issuance rests with the customer. Any payments received after clase of business will be processed the next business day. Credit card transactions received after business hours may be processed the next business day. Please allow sufficient time to ensure your ticket is paid on time. Failure to pay on or before due date will result in full penalty.

L'expéditeur ou l'expéditrice est responsable de voir à ce que le paiement anticipé nous parvienne avant la fin du délei de 15 jours. Les paiements reçus après les heures de fermeture seront traités le jour d'ouverture suivant. Il se peut que les transactions effectuées par carte de crédit et reçues après les heures de fermeture soient traitées le jour d'ouverture suivant. Veuillez vous donner suffisamment de temps pour payer votre contravention à temps. Si vous ne payez pas dans les temps, vous devrez payer le montant total de la pénalité.

ACCEPTED ONLINE PAYMENT METHODS

EARLY PAYMENT OPTION REQUIREMENTS